
Sanacija klizišta u ulici
Živka Stevanovića

Na inicijativu Slobodana Bate Adamovića, predsednika
Gradske opštine Barajevo, članovi opštinskog Veća Saša
Savić, Dragan Radojičić i Ivan Vasiljević obišli su radove na
sanaciji klizišta koji se već petnaestak dana izvode u ulici
Živka Stevanovića.

Sanaciju klizišta iniciralo je opštinsko rukovodstvo na čelu sa predsednikom Adamovićem pošto je
urušavanje noseće podloge asfalta u ovoj ulici duži niz godina predstavljalo veliku pretnju za
bezbednost vozača koji koriste ovu frekventnu saobraćajnicu.

https://www.geminfo.rs/sanacija-klizista-zivka-stevanovica/
https://www.geminfo.rs/sanacija-klizista-zivka-stevanovica/


Prema rečima članova Veća deo radova biće okončan do Nove godine kada se očekuje i
normalizacija saobraćaja. Radovi na sanaciji biće nastavljeni i posle toga ali bez prekida
saobraćajne komunikacije.


